
Protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
Rady Gminy Suchy Las 

z dnia 06.06.2017 roku. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Powitanie członków Komisji. 
3. Stwierdzenie prawomocności posiedzenia. 
4. Przyjęcie protokołu z posiedzenia z dnia 17.05.2017 roku i 29.05.2017 roku. 
5. Wniosek o nieudzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Suchy Las za rok 2016. 
6. Sprawy bieżące. 
7. Wolne głosy i wnioski. 
8. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 1 – 3. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej G. Łukszo otworzył posiedzenie Komisji Rewizyjnej. Powitał członków 
Komisji oraz stwierdził prawomocność posiedzenia – 4 członków komisji obecnych, 1 nieobecny. 
 

Ad. 4. 
Protokół z Komisji z dnia 17.05.2017 został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem protokołu z dnia 29.05.2017 
roku głosowało 3 członków Komisji, jedna osoba wstrzymała się od głosu. 
 
Ad. 5. 
Przewodniczący KR odczytał wniosek o nieudzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Suchy Las za 2016 rok 
wraz z uzasadnieniem. 

Za wnioskiem o nieudzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Suchy Las za 2016 rok oddany został 1 głos, 
przeciw 1 głos, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 
Radny M. Przybylski – Komisja powinna przyjąć wniosek o udzielenie, bądź nieudzielenie absolutorium. W 
obliczu nieprzyjęcia wniosku o nieudzielenie absolutorium, należy procedować wniosek o udzielenie 
absolutorium. Proponuję zatem taki wniosek poddać pod głosowanie. Wniosek będzie zawierał takie samo 
uzasadnienie, jak ten nad którym głosowaliśmy przed chwilą. Proponuję więc głosować nad wnioskiem 
Komisji Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Suchy Las za 2016 rok. 
 
Wniosek w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Suchy Las za 2016 rok został przyjęty 2 głosami 
za, 1 głos przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 
 
Ad. 6 - 8. 
Przewodniczący KR – na kolejnym posiedzeniu proponuję zakończyć już kontrolę Referatu Promocji i 
przedstawię Panom wnioski pokontrolne. Przekazałem również Panom analizę finansową szkoły przy ul. 
Konwaliowej w Suchym Lesie. Porozmawiamy o niej na kolejnym posiedzeniu. W odpowiedzi na pismo od 
Wojewody Wielkopolskiego dot. Państwa Grewling, proponuję przesłać w odpowiedzi relację z przebiegu 
Komisji, na których poruszany był temat dotyczący Państwa Grewling. 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

Protokółowała 

Justyna Krawczyk  

 


